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Abstract (en)
Fixing device for profile strips (2) comprises a spring element (4) made of spring steel or plastic for removably fixing profile strips between a wall (6)
and a ceiling or floor element (8). The spring element has devices (10) for removably holding the profile strip. The spring element consists of two
flexible arms (12, 14) protruding in the released state at a mutual angle of more than 90degrees. Anchoring devices (16) provided on the free ends
of the arms engage in the wall and in the ceiling/floor element to anchor the spring element. Preferred Features: The anchoring devices protrude
from the free end of the arm at an angle to the wall and ceiling/floor element. The anchoring device consists of a row of pointed teeth.

Abstract (de)
Bei einer Befestigungseinrichtung für Profilleisten (2) mit einem Federelement (4) aus Federstahl oder Kunststoff zum lösbaren Befestigen von
Profilleisten (2) zwischen einer Wand (6) und einem Decken- oder Bodenelement (8), wobei das Federelement (4) Mittel (10) zum lösbaren Halten
der Profilleiste (2) aufweist, ist vorgesehen, dass das Federelement (4) aus zwei federnden, im entspannten Zustand unter einem gegenseitigen
Winkel von mehr als 90° abstehenden Schenkeln (12,14) besteht, an deren freien Enden Verankerungsmittel (16) vorgesehen sind, die in die Wand
(6) und in das Decken- oder Bodenelement (8) eingreifen und das Federelement (2) verankern. <IMAGE>
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